
Zn: or.00t2.2.z0l9 Protokół Nr 212019

z posiedzenia Komisji Rewizyi4ei Rady Gminy
odbytego w dniu 26 lutego 2019 roku.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodniczqcy Grzegorz Baran i na

wstępie powitał radnych.
Stwierdził on, ze na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udziat.bteruę 5

radnych co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄL
Lista obecności radnych stanowi załqcznIknr 1 do protokofu.

Następnie Kazimier z Szu\c powitał :

- Wójta Gminy
- Skarbnika Gminy
- Przewodnlczącęgo Rady Gminy
- Księgow4PZoZ w Fałkowie
Oraz

Henryka Koniecznego,
Bogumiłę Wyciszki ewicz,
Piotra Gonerkę.
Krystynę Wedlechowicz,
Halinę Dudzińsk4,

Lista obecności stanowi zał.4cznlknr 2 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisji zwrócIł. się o zgł'aszanie zmian do
przesłane go wraz z zaproszeniami porządku posiedzenia.
Radni nie zgłosiIt Żadnychuwag do proponowanego porz4dku posiedzenia i
zo stał on przyj ęty j edno gło śni ę w następuj Qcym brzmi eniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyjęcie porzqdku po sied zęnia.
3. Przyjęcie protokoŁu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. ocena gospodarki finansowej Publicznego Zakłaill opieki Zdrowotnej w

Fałkowie za2018 rok.
5. Kontrola wykorzystania dotacji udzielonychzbudzetu Gminy w 2018 roku

dlą klubów sportowych i stowarzyszęn działającychna terenie Gminy.
6. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
7 . Zakończenię po siedzenia.

W zwt4zku ztym, ię nte zgł.oszono Żadnychuwag do protokołu z
poprzedniego posiedzęniaKomisji odbyego w dniu 29 stycznia2019 roku

został on przyjęty j ednogłośnie bez uwag.
Ad.pkt.4.

Sprawozdanie finansowe Publicznego Za\<ładu opieki Zdrowotnej w
Fałkowie za20l8 rok przedstawiła księgowa tego ZaI<ł'adu Krystyna
Wedlechowrcz.
Poinformowała ona, ie podstawowym źrodŁemprzychodow PZJZ były usfugi
medyczne świadczone na podstawie kontraktów z Narodowym Funduszem



Zdr owia, a dodatkowę Źródł a przy chodów poch o dzIły z wynaj mu

pomieszczen.
W 2018 roku przychody ogółem wyniosły 1 105 990,78 zł.,w tym:

-POZ I 076 284,03 zt,

- specjalistyka 20 64I,00 zt
Poinformowała ona równ tei, Że koszty zwiqzane z utrzymaniem Publicznego

ZakJaduopieki Zdrowotn ej za 2018 rok ogółem wyniosły kwotę I 05f 9I9 ,I9

i było to:
- atnortyzacja środków trwałych 3 944,88

- zuzycie matęriat.ów tj. leki, sprzętjednorazowy' materiały medyczne

i czyśtościowe, zuŻyctóenergii elektrycznej , cieplnej, wody 57 52I,6I

- usługi l medyczne kontraktowe' badania laboratoryjne, rtg, usg, lankowe'
teleko"munikaóyj ne, informat y czne, wW o Z nieczysto ś ci, o dbiór o dp adów

medycznych,przeględ sprzęiu, remonty, pranie 41'6 933,49

- poóatki-i opŁaty 5 616,00

- *y.tug.o dzenia 464 188'00

- .,b""pI. czenia ZlJs,świadczenia urlopowe 96 I02,I9

- po,ostułe koszty to ryczałty, szkolenia, ubez. oC 8 613,02

Stan finanśowy PZoZ w 2O18 roku przedstawiał się następujęco:

- przychody ogółem 1 105 990,1t,

- toszty ogółem I 052 9I9,I9,

Za2O18 rok Pzozosięgn4ł wynik finansowy dodatni w kwocię 53 0]I,59

p oinformowała Ks ię gowa Za\<ładu.

Według planu finaŃw ego zał.oŻonego na fOI8 rok przychody wyniosły

I0I,4oń natomiast koszty 96,5,ń.
Przedstawiona informacja stanowi załqcznik nr 4 do niniejszego protokofu.

Po wysłuchaniu wyjaśnień oraz odpowiedzi na pytania Komisja

pozytywnie oceniła gospodarkę finansowę Publicznego ZaEadu opieki
Zdrowotnej za 2018 rok.

" Nasępnie głos zabrałWójt Gminy Henryk Konieczny, który stwięrdził ze

cieszyłby b-irdziĘ dodatni wynik finansowy Publicznego Za\<ładu opieki

Zdrowotnej 2a2018 rok gdyby nie btaklekatzy'
Będ4c przy głosię wojt poinformował o spotkaniu które odbyło się w

o statnim czasie z lękarzaml'.
Jednym z ntchbył Dariusz Mika, który zdementował informację radnej

Elzbiety Sliwiński ej, iejest on zainteresowany pracqw ośrodku Zdrowtaw

Częrmnie, i w Żadiym r azie nie deklarował przyjęcla propozycj i pracy od

miesi4ca marca br.
Podczas spotkania Dariusz Mika stwierdził, ze ze względu na brak

mozliwości czasowych obecnie nie moŻe on podjęó pracy na terenie Gminy

F ałków tym bar dziej j ako kierownik P ZoZ. ostateczn te zadeklarował, ię moię

wróció do rozmóW o pracy ,,na godziny'' po okresię wakacyjnym.



Jak dalej poinformował Wójt były i nadal sę równiezprowadzone
rozmowy zinnymi1'ękaruami w celu rozwi4zania istniejęcego problemu.
Podczas tychrozmow zapadły wstępne ustalenia, jedna z lekarek zadeklarowała
przyjmowanie od 15 marca bieżzqcego roku pacjentów dwarazy w tygodniu po 7
godzin dziennie.
Nię rozwiqzuje to całkowicie problęmu z brakiem \ekarzy na terenie Gminy
stwierdził Wójt dlatego nadal prowadzonę S4 rozmowy z innymi lekaruaml
Publiczny ZahJad opieki Zdtowotnej posiada zarówno mozliwości finansowe
jak i lokalowe dla\ekarzy zainteresowanych zatrudntęniem na terenię naszej
gminy poinformował wójt.

Następnie głos zabrał'Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka, który
stwierdził , ze uczestniczył on równie z w tozmowach z lekaruami i potwierdza
wypowiedzi Wójta w tym temacie, dodając ze starania o zatrudnienie Iekarza

były czynione już w poprzedniej kadencji RG.
Kontynuujęc swojq w1powie dź zwroclł on uwag ę, Że problem z brakiem lekarzy
nie jest tylko w naszej gminie ale równieŻ w innych gminach powiatu
koneckiego i niestety braki kadrowe w PZoZ.tach się pogłębiaję.

W dal szej części tego punktu głos zabr ała radna Agnieszk a Zenka-
Zganiacz która stwierdził a, Że brak lekarzy j est duzym problemem dla
mieszkańców i w zbudza niezadowolenie.
Komisja słuchaj4c wypowiedzi Wójta orazPrzęwodnicz4cego Rady Gminy
rozumie istniejęcę sy|uację z brakiem lekarzyjednak trudniej jest o tym
przekonać mięszkańców dodał a radna.

Na zakończenie tego tematu zarówno Wójt jakiPrzewodniczęcy Rady
Gminy zwrócili się o przekazywanie mięszkancom sprawdzonych informacji
doty cz4cy ch zatrudnienia lekarzy .

Ad.pkt.S.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła

Wyciszkiewicz, która poinformowała o wykorzystar1iu dotacji udzielonych z
budżetu Gminy w 2018 roku

Gminna Biblioteka Publiczna w Fałkowie w 2018 roku otrzymała z
budzętu Gmin dotację w kwocie |3f 09I,00 zł,ztego wykorzystanazostat.a
kwota |f3 358,25 zł.,pozostałę środki zwrócono do budzetu Gminy.
Z dotacji Urzędu Gminy zakupiono 238 woluminów na kwotę 5 567 ,00 zt.

Ponadto z otrzymanej dotacj i zostały poniesione między innymi wydatki na

wynagrodzenie pracowników, ub ezpieczenie, składki na Fundu sz P t acy, zakup
materiałów i wyposazenia stwierdziła Skarbnik Gminy.
Dotacja zbudzetu Gminy została rozliczona w dniu 3 1 .01 .2019 roku.
Będ4c przy głosie Bogumiła Wyciszkiewicz poinformowała, ze Gminna
Biblioteka Publiczna w 2018 roku otrzymałarównieŻ dotację w kwocie 5 445,00
zł' zBlbltoteki Narodowej na zakup nowych woluminów.

W ramach konkursu naręaItzację zadafi sportowych Gminny Ludowy
Klub Sportowy otrzymałw 2018 roku dotację w wysokości 50.000,00 zł.



W dniu 05.03.2018 roku przekazano pierwszq częśc dotacji w kwocie 25 000'00

zł l'w dniu 3I.O7.2OI8 roku przekazano kolejne 25. 000,000 zt stwierdziła
B o gumiła Wyci szki ewlcz.
Z itrzymanej dotacji wykorzystano 49 956'88 zt. ,pozostałośó w kwocie 43,If
zł" zosiałaprzez GLKS zwróconado budzetu Gminy w miesiącu grudniu 2018

roku.
Kwota 49 956,88 zostałaprawidłowo i w terminię rozliczona dodała Skarbnik

Gminy.
Do rozliczeniadoł4czono niezbędne dokumenty ( faktury, rachunki itp.).

ochotnic za Straz P ożama w Falkowie otrzym ała dotację w kwocie

161 000,00 zł narea\izację zadaniapod nazwą ,,Budowa boiska
wielofunkcyjnego w Skórnic ach', .

Rozliczenie z wykorzystanladotacji wpłynęło w dniu 9.II.2018 roku, do

r ozliczenta doł.qczono faktur ę, wy ciqg b ankowy or aZ pt zel ew ( dokumenty

potwierdz ono za zgodnośó z ory gtnatcm).

oc hotntcza Str az P oŻarna w Turowicach otrzymała dotacj ę w kwocię

1 5 9 000, 0 0 zł. na r ealizację zadania pod nazwa,,Budowa boiska

wielofunkcyjnego w Turowicach".
Rozliczenie z wyko rzystania tej dotacji równiez wpłynęło w dniu 9.1 1 .2018

roku, do roz|tczenia dołęczono fakturę, wycięg bankowy orazprzetew
( dokumenty potwierdzono za zgodnośc z oryginałem).

Zbudzetu Gminy w 2OI8 roku zostałarówniez ptzekazana dotacja w
kwocię 3 000,00 zł' d\aBanku Zywności w ostrowcu Swiętokrzyskim na

dystrybucję artykułów żywnościowych dla mieszkańców Gminy Fałkow.

Zadanie rca\izowane było przęz Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w
Fałkowie.
Dotacja zostaław całości wykorzystanairozIiczona w dniu 30.01 .2019 roku

poinformowała Skarbnik Gminy.
Dotacja w kwocie 6]5 ]88,00 dla Powiatu Koneckiego na realtzację

zadania publi czne go p o 1 eg aj Qcego na w spółfinans owaniu przebudowy dró g

powiatowych na terenie Gminy w 2018 roku.
ZarządDróg Powiatowych w Końskich w terminierozliczyt. otrzymanę dotację.

Do rozlic Zenladoł4czono faktury oraz ptotokoły odbioru wykonany ch zadan na

drogach powiatowych na terenie Gminy Fałków.
Dótacja w kwocie 76 710,OO dla Staropolskiego Zwtązku Gmin i Miast w

Końskich nazatrudnienie w 2018 roku osób bezrobotnychz terenu Gminy w

Programie EKOLOG.
W ńiesiącu styczniu 2019 roku zostałazwrócona kwota niewykorzystanej

dotacji w wysokości 9 1 57 ,4I zł poinformowała Skańnik Gminy.
Na zakończenie Skarbnik Gminy udzięIlładodatkowych wyjaśnień i
odpowiedział.ana pytania dotyczqceprzyznanych w 2018 roku dotacji.

Komi sj a p o przeprow adzęntu kontrol i dokumentacj i doty cz4c ej

przyznanych w 2018 roku dotacji nie stwierdzIłaŻadnych nieprawidłowości.



Ad.pkt.6.
Realizuj ęc kolej ny punkt posiedzenia Przewo dniczący Komi sj i udzięIlł.

głosu Pani Halinie Dudzińskiej.
Poinformowała ona, zej est studentką Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego
Jana Pawła II w Lublinie na kierunku Administracja oraz stuchaczem
Archi di ec eĄ alne go Studium organi stowski e go w Lub lin ie, gdzie wykładowcę
jest między nnymi Pan Stanisław Dziwiszek.
Jak dalej poinform ow ał.a wspólnie z tutejszym organistą Adamem Szymańskim
zwtocili się do Wójta Gminy zpropozycjqzorganizowania Festiwalu
organowego w Kościele pod Wezwaniem Swiętej Trójcy w Fałkowie.
Nie wszyscy maję mozliwość posłuchania takiej muzyki i propozycja
zorganizowania takich koncertów byłaby bardzo korzystna dodała Pani Halina
Dudzińska.
Proponowane S? w miesi4cu sierpniu btezqcego roku 4 niedzielne koncerty o

godzinie 17.00 w Kościele w Fałkowie.
Będąc przy głosie poinformowała ona, ie w poprzednich latach w kościele w
Fałkowie odbyły się dwa jednodniowę koncęrty organowę w wykonaniu Pana

Stanisław a Dziwiszka i cieszyły się duzym zainteresowaniem.
Następnie poinformowała o proponowanych w 2019 roku wykonawcach
koncertów orzprzedstawiła wstępny kosztorys na kwotę około 20 000,00 zł.

Kontynuujęc swoję w1powiedŹ wyjaśntła, Że po podjęciu ostatecznej decyĄt co

do organi zaĄi te go festiwalu zo stanq przygotowane pro gramy p o Szcze gólnych
koncertów.
o terminach koncertów powiadomione zostanq lokalne media oraz okollczne
paraftew tym cały dekanatprzedborski oraz większe ośrodki kultu w diecezji
oraz pozajej granicami dodała Halina Dudzińska.
Jak dalej poinformowała Festiwal organowy ma równiez akceptację księdza
proboszcza AndrzĄa Gawrysia, który włączy się w jego organizację,

Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka stwierdził, ze organtzacja
koncertu organowego jest dobrym pomysłem aIebardzo wtznajest tu kwestia
środków finansowych na pokrycie kosztów związanychz organizacjąi
Zasugęrował aby były to 2 koncerty' a nie 4 jak zaplanowano.

Głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz, która

zobowt4zała się do przeprowadzenia analizy buÓietu oraz wskazanla
mozliwości finasowania tego zadanta.

Radna Agnieszk a Zenka-Zganiacz równiez pozytywnie wypowiedziała się
co do organtzacji koncertu organowego.

W tęmacię omawianym przęz Panię Halinę Dudzińskę głos zabrał. t

dodatkowych wyjaŚnień udzielił Wójt Henryk Konieczny.
Po wysłuchaniu dodatkowych wyj aśnień Komi sj a zaakceptow aŁa

propozycj ę zorganizowaniakoncertów organowych w Kościele w Fałkowie, ich
|iczbę uzaleŻnią4c od mozliwo ści fi nansowych budzetu.



Ad.pkt.7.
W zwtązku ze zrealizowaniem porządku Przewodniczący Komisji

podziękował wszystkim za ldziat. i zamkn$ posiedzenie.
Na tym protokół zakonczono.

Protokółował.a:
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